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RG.0012.28.2017 

 

Protokół Nr 28/17 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 19 października 2017 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1107 a zakończyła o 1247. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5. Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXV/298/14 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu „Nowa 

Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 



2 

 

Komisja zgłosiła następujące poprawki do projektu uchwały: 

1). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” w punkcie 2 skreśla 

„pkt.2” i wpisuje się „pkt.3”. 

2). W Gminnym Programie „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” dopisuje się nowy 

punkt 4 o treści: „W jednym sołectwie może być zrealizowany jeden projekt.” 

W głosowaniu projekt uchwały po naniesionych zmianach został pozytywnie 

zaopiniowany – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił stawki za wodę i ścieki wynikające z wyliczeń: 

1). Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 3,17 zł,  

- dotychczasowa stawka – 2,71 zł, 

 

2). Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena netto 

5,57 zł.  

- dotychczasowa stawka – 4,15 zł. 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię w kwestii wykreślenia w projekcie uchwały § 3 

o treści: 

„Zatwierdza się: 

1) Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń wodociągowych, będących w 

posiadaniu Gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto ………… zł. 

2) Stawkę opłaty za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych, będących w 

posiadaniu Gminy wynikających z kosztów przeprowadzenia prób technicznych 

przyłącza wybudowanego przez odbiorcę – cena netto ………… zł.” 

 

W konsekwencji wykreśla się również  „§ 3” w § 4 i w § 5. 

  

Komisja zaproponowała stawki: za 1 m3 dostarczanej wody – 2,90 zł. i za 1 m3 

odprowadzanych ścieków – 4,30 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz poddała pod głosowanie w/w stawki  za 1 

m3 dostarczanej wody i za1 m3 odprowadzanych ścieków. 

Za stawkami wynikającymi z wyliczeń odpowiednio 3,17zł. i 5,57zł. nie głosował 

żaden radny. 

Za stawkami odpowiednio 2,90 zł. i 4,30 zł. głosowało 5 radnych. 
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Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

członków jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radomyśl nad 

Sanem przestawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie deficytu budżetowego przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 

województwu podkarpackiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
 

Ad. V. 

Radny Julian Geneja zapytał o sprawę zmiany okręgów wyborczych w związku z 

przyłączeniem ul. Legionów i ul. Sandomierskiej w Radomyślu nad Sanem do okręgu 

wyborczego Pniów. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że gmina nie miała wpływu na taki podział. 

Nadmienił jednak, że są przymiarki do zmiany Kodeksu Wyborczego, w tym powrotu 

do wielomandatowych okręgów wyborczych.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


